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Hoge bomen, tussen Salix babylonica en Sequoiadendron 
 
 
1 april 2021 
 
 
Geacht college, 
 
Bij het afscheid van wethouders wordt met gemeenschapsgeld een boom naar keuze 
aangeboden. Eerdaags is het weer zo ver. Met het oog daarop de volgende vragen: 
 
1. Kunt u een overzicht verstrekken over de afgelopen 10 jaar welke boomsoorten dit heeft 

opgeleverd? 
 
Het is bekend dat deze bomen soms het slachtoffer zijn van ingrepen door mens en/of 
natuur.  
 
2. Hoeveel van deze bomen moesten tussentijds worden vervangen door nieuwe aanplant? 
 
3.   Welke boom is (op het oog) het hoogst?  
 
Uw reactie zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
 
Edwin Göbbels 
Democraten Hilversum 
 


